
Styrelsemöte  14  september
2015

En  kort  rapport  i  punktform  från  styrelsemötet  den  14
september  2015.

Inga fler problem med Sappa TV har rapporterats in. Vi
har  fått  feedback  från  Sappa  och  de  säger  att  de
kontaktat  alla  som  tidigare  haft  problem.
Styrelsen fastställde en uppdaterad underhållsplan som
kommer att presenteras på årsstämman.
Inget nytt att rapportera om eventuell varmvattenläcka.
Undersökningen  ska  fortsätta  med  genomgång  av  hela
systemet.  Vi  kan  se  att  både  vatten  och
värmeförbrukningen  är  högre  än  normalt.
Planeringen  för  renovering  av  betongkonstruktionen  i
garage  1  fortsätter.  Tanken  är  att  renoveringen  ska
starta  i  oktober.  Ronny  är  projektledare  och  kommer
träffa tilltänkt entreprenör för att ta fram förslag på
avtal. Samtidigt kommer Ronny och Johan att inventera
garage 1 för att se vilka som blir berörda och hur man
bäst ska städa ur garaget innan renovering.
Förslag till budget och uttaxering 2015/16 godkändes av
styrelsen.
Återkommande problem med belysning på gård 2/garage 2.
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Johan fortsätter felsök med hjälp av entreprenör.
Klotter vid garage 1 ska tas bort.
Städhelgen äger rum 24-25 oktober.
Årsstämman hålls den 11 november.

Nästa styrelsemöte äger rum den 19/10.


